
  
 

 

 
  

Jaaroverzicht 2023. 

 

Dit overzicht verschaft een korte weergave van de belangrijkste ontwikkelingen in 2023.  

 

Leden 

In 2023 hebben we helaas afscheid moeten nemen van een flink aantal leden, om diverse 

redenen. Een lid is overleden, verschillende leden zijn door haperende gezondheid niet meer 

in staat te komen. Geen bridgeavond meer op woensdagavond, of andere prioriteiten waren 

andere redenen. Gelukkig mochten we ook nieuwe leden verwelkomen. Het ledenaantal is 

gedaald tot onder de 40. Aanwas van nieuwe leden blijft daarom van belang.  

 

Het bestuur 

Jeanne Simons is gestopt als secretaris, zij is opgevolgd door Barbara Schmeits. Verder waren 

er geen wisselingen in het bestuur.  

 

De competitie. We hebben twee keer een volledige competitie kunnen spelen in twee lijnen. 

Na de zomervakantie bleek dit niet meer goed mogelijk. Soms moesten we op het laatste 

moment de zitting nog omgooien naar een open zitting in een lijn. Voortzetting van de 

competitie in 1 lijn was daarom noodzakelijk.  

 

De drives 

Traditioneel speelden we de nieuwsjaarsdrive, de culinaire drive en de Kerstdrive. Om nieuwe 

spelers te interesseren hebben we de Breuster Bridgedrive geïntroduceerd, als start van het 

nazomers seizoen. Door berichten in o.a. de Etalage en een bericht naar BC Eijsden hebben 

enkele gasten meegedaan en waren twee lijnen goed bezet. Voor herhaling vatbaar.  

 

Communicatie 

Leden kunnen de uitslagen volgen via de website, evenals nieuwsberichten. Daarnaast zijn we 

gestart met het versturen van nieuwsbrieven via de mail. De verzending van de e-mail stuitte 

helaas op problemen, niet alle leden blijken de berichten te ontvangen. Dit is een 

aandachtspunt. Verder hebben we twee keer een bericht in de Etalage geplaatst, voor de 

aankondiging van drives.  

 

Materialen 

Door schenkingen en scherpe aanbiedingen hebben we de voorraad kaarten goed kunnen 

uitbreiden. Niettemin blijven Nederlandse of Engelse kaartspellen welkom. De conditie van de 

kastjes is nog redelijk. Wel oriënteren we ons al op financiering voor vervanging op termijn, 

eventueel in de vorm van subsidie.   


